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Nieuwsbrief 31 maart 2023 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Gestaag voorwaarts 

Dat BBB de Provinciale verkiezingen zou winnen, was duidelijk. Maar de uiteindelijke uitslag 
heeft me toch verrast. Wat kunnen we opmaken uit deze verkiezingsuitslag?  

Allereerst de hogere opkomst dan bij de 
vorige verkiezingen: een teken dat de 
politiek de mensen nog steeds aanspreekt 
en dat politieke keuzes ertoe doen.  
Ten tweede dat de winst van de BBB 
voornamelijk ging ten koste van andere 
rechtse partijen: Forum van Democratie, 
JA21 (in de huidige Eerste Kamer had 
Nanninga (JA21) 7 zetels), VVD en CDA. 
Het lijkt erop dat BBB zich wat gematigder 
en pragmatischer positioneert dan de 

extreemrechtse partijen. Hoe het in de Provincies en de Eerste Kamer uitpakt, zullen we 
zien. 
Ten derde de winst van de PvdA in Noord-Holland en in de Eerste Kamer. Het ziet ernaar uit 
dat onze Haarlemse leden Jeroen Recourt, Ferd Crone en Artie Ramsodit allemaal een plek 
krijgen in de Eerste Kamer. GEFELICITEERD. 
En tot slot: dat de aangekondigde samenwerking met GroenLinks de goedkeuring heeft 
gekregen, zeker van de PvdA achterban. Dit ondanks de merkwaardige campagne die we 
hebben gevoerd. Landelijk gefocust op de samenwerking met GroenLinks en in Noord-
Holland vooral gericht op de PvdA zelf. Voor de komende verkiezingen - hopelijk voor de 
Tweede Kamer-, ben ik voorstander van een gezamenlijk campagne. En wellicht sluiten 
andere partijen bij dit linkse blok aan. 

 

Gevolgen voor het kabinetsbeleid 
Ongetwijfeld zal de verkiezingsuitslag een effect hebben op het kabinetsbeleid. De 
onderlinge verdeeldheid zal niet minder worden. Maar door de gerechtelijke uitspraken en de 
Europese kaders is de manoeuvreerruimte voor de politiek gering op de belangrijke thema’s 
zoals stikstof en klimaatverandering. Mocht het kabinet de huidige stikstofplannen doorzetten 
dan kan het nog steeds over links in de Eerste Kamer. Het zou de natuur en onze 
gezondheid zeer ten goede komen!  
Hoe dan ook zal de PvdA, samen met GL, doorgaan op de koers van een sociale en 
duurzame samenleving waarin iedereen mee kan in de veranderingen die op ons afkomen.  
 
Gestaag voorwaarts in vertrouwen dat het kan! 

 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Weinig opzienbarends 
Deze keer weinig opzienbarend nieuws 
vanuit Bloemendaal. De raad van 16 maart 
stond weer bol van eerder geagendeerde 
kwesties door lokale partijen die via 
agendatrucs zoals het indienen van heel veel 
initiatiefvoorstellen de agenda domineren. 
Vaak zijn het eigen vragen, eerder ingediend, 
die dan als agendapunt in een andere vorm 
naar voren komen. Een voorstel van het 
college om daar meer op te sturen door 
aanpassing van het reglement van orde, 
haalde het niet en leidde tot een vervelende 
discussie.  
Zo was deze raad weer helaas een toonbeeld 
van gedoe onderling, in plaats van dat we 
bezig zijn met maatschappelijke 
vraagstukken.  
 

Asielopvang 

Een voorbeeld daarvan, asielopvang, komt 
op 30 maart aan de orde tijdens een extra 
raadsvergadering. Aangevraagd door de 
weer bekende politieke partijen die op basis 
van zelf verspreide geruchten veel onrust 
hebben veroorzaakt. Het nimby gedrag wordt 
stevig aangewakkerd. Ik wil het niet groter 
maken dan het is, maar bezorgd ben ik wel. 
Is een lokale partij, zoals ze zichzelf ook 
graag framen, per definitie voor de eigen 
inwoners van dit moment, en daarmee tegen 
nieuwe toekomstige inwoners? Of is dit alleen 
in Bloemendaal zo?  
 
Als PvdA zullen we dit met hand en tand 
moeten bestrijden. Door rustig te blijven, 
verstandige keuzes te maken en onze eigen 
lijn vast te houden. We zijn goed op de 
sociale weg en we houden koers.  
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 

Een jaar PvdA Haarlem 
Een jaar geleden werden we de grootste fractie 
van Haarlem tijdens de 
gemeenteraadsverkiezingen. We schreven mee 
aan het coalitieakkoord en zetten ons in voor 
een duurzame en sociale toekomst voor onze 
stad.  
Een mooi moment om terug te kijken op het 
afgelopen politieke jaar, dat onder andere in het 
teken stond van de energiecrisis en de 
woningnood.  
We hebben een ontzettend leuk team. Het is 
heel leerzaam om samen met een team te 
proberen mooie resultaten te bereiken voor 
Haarlem. De PvdA heeft campagne gevoerd op 
een sociale en duurzame toekomst. Je ziet echt 
terug dat we stevig doorgaan met de bouw van 
betaalbare woningen en het huisvesten van 
kwetsbare groepen. De armoedebestrijding 
hebben we uitgebreid, en er is een breed 
pakket aan maatregelen om energie armoede 
tegen te gaan, de buurten te vergroenen en 
onze samenleving te verduurzamen.  
 
Op onze website is een uitgebreid interview 
geplaatst, waarin de fractievoorzitter, Maarten 
Wiedemeijer, terugkijkt op afgelopen jaar. Wil je 
het hele interview teruglezen, dat kan via deze 
link. 
 
Afgelopen maand zijn we in veel wijken van 
Haarlem langs de deur geweest in het kader 
van de Provinciale Staten en 
Waterschapsverkiezingen. Onze 
schaduwraadslid Timo Haver schreef een blog 
op onze site over het canvassen langs de 
deuren.  
 

 
De PvdA-fractie Haarlem. Vlnr Rene 

Roodhuizen, Dion Heninis, Sidney Visser, Matin Abassy, 
Maarten Wiedemeijer, Ienke Verhoeff, Erica Bastiaans. 

 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/een-jaar-fractievoorzitterschap/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/een-jaar-fractievoorzitterschap/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/canvassen-voor-de-provinciale-statenverkiezingen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/canvassen-voor-de-provinciale-statenverkiezingen/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Internationale Vrouwendag 

Op 8 maart was het Internationale 
Vrouwendag. Vrouwendag is het moment bij 
uitstek om je uit te spreken en in te blijven 
zetten voor meer gendergelijkheid. Er is nog 
een lange weg te gaan. Alhoewel we 
Nederland doorgaans zien als progressief 
staan we op de wereldranglijst voor gelijkheid 
tussen vrouwen en mannen op de 28e plaats. 
Bovendien is 44 % van de vrouwen in 
Nederland financieel afhankelijk van een 
partner of de overheid.  
Kortom, werk aan de winkel en daarom was 
er in Heemstede een bijeenkomst in de 
Luifel. Daar gaven een aantal vrouwelijke 
partijgenoten een presentatie.  

 
Willemien Ruygrok sprak over een leefbare 
wereld en de rol van sterke vrouwen hierin. 
Terwijl de wereld in brand lijkt te staan, en de 
ene crisis plaats lijkt te maken voor de 
volgende crisis, stond Willemien stil bij sterke 
vrouwen en haalde voorbeelden aan die de 
kracht van vrouwen illustreren.  
 
Nels Wichers ging in gesprek met 
migrantenvrouwen die in Heemstede wonen. 
Conclusie van de bijeenkomst was dat het 
tijd is om meer samen op te trekken om de 
kansen van alle vrouwen te verbeteren.  

 
Raadsvoorstel vastgesteld.  
Heemstede huisvest statushouders en 
vluchtelingen uit Oekraïne. De eerder tijdelijk 
geïnstalleerde opvanglocaties moeten 
herplaatst worden. Vastgesteld wordt de 
locatie Kohnstammlaan te verplaatsen naar 
de locatie Oude Slot (parkeerterrein). De 
noodopvanglocatie Sportparklaan wordt tot 
uiterlijk eind 2023 in stand gelaten en de 
bewoners stromen de komende maanden 
door naar de sociale woningvoorraad waarna 
de opvang op deze locatie wordt gesloten. 
PvdA wethouder Sam Meerhoff, 
verantwoordelijk voor dit dossier, benadrukte 
dat, omdat in de toekomst mogelijk nieuwe 
opvanglocaties nodig zijn, eerder 
onderzochte kansrijke locaties achter de 
hand worden gehouden zodat er opvang kan 
worden geboden aan hen die een veilig 
onderkomen nodig hebben.    
 
Romée Pameijer, fractievoorzitter PvdA 

 

Nieuwe spelregels bouwen 
De nieuwe spelregels omtrent bouwen en de 
bijbehorende compensatieregeling biedt 
projectontwikkelaars de mogelijkheid om de 
bouw van sociale en middeldure woningen af 
te kopen bij projecten tot 20 woningen. De 
PvdA wilde dit van tafel hebben en stelde meer 
stimuleringsmaatregelen voor. De fractie 
achtte het risico groot dat vanwege de 
schaarse ruimte de kans groot is dat er alleen 
duur gebouwd wordt en er straks geen plek is 
voor sociaal of middelduur. Het amendement 
ingediend met GroenLinks haalde het niet. Wel 
zegde de wethouder toe om na enkele 
compensatie aanvragen de regeling alvast te 
evalueren.  
 

Parkeren 

Een ander heet hangijzer deze maand was de 
aanpassing van het parkeerbeleid in 
Zandvoort. De invoering van betaald parkeren 
vorig jaar was het antwoord op problemen van 
bewoners in buurten waar verblijfstoeristen de 
schaarse plekken in beslag namen. 
Ondernemers leverden uit onvrede hun 
hotelvergunningen in.  
Er werden 8 amendementen aangeboden. 
Heikele punten: (1) het tarief buiten de grote 
goedkope parkeerplaatsen in de woonwijken -
in de zomer de eerste 2 uur €4 en ieder uur 
erna €7 per uur; (2) de gratis 
bewonersvergunning om te parkeren op straat 
voor bezitters van een eigen plek met en oprit.  
Het college stelde voor  om alle bewoners de 
ruimte te geven overal te parkeren met gratis 
vergunningen; met een bezoekerspas voor 
0,12 cent per uur tot 10 auto’s tegelijk en 
lagere tarieven voor een tweede auto.   
 
Doel is differentiatie in tarieven en 
parkeerduur. Het nieuwe beleid verdrijft de 
bezoekers verder uit de wijk maar brengt ook 
nieuwe problemen doordat nu alle bewoners 
van andere wijken op de schaarse plekken in 
het centrum, rond het station en achter de 
boulevard kunnen staan. Onze zorg is dat dit 
beleid bewoners tegen elkaar opzet. De 
cadeautjes voor de een wordt het probleem 
van de ander.  
 
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
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Agenda en oproepen 
Zondag 16 april 15.00-17.00 uur.: Politiek Café: Jong en in de Raad 
Hoe is het nou eigenlijk om een jonge volksvertegenwoordiger te zijn in de regio? Ben jij 

benieuwd naar deze vraag of droom jij van een plekje in de 

raad? Kom dan zondag 16 april van 15u00 tot 17u00 naar het 

clubhuis (Truus Oversteegenstraat 169, Haarlem) waar je 

alle mogelijkheid krijgt om jonge raadsleden te bevragen. 

Onder andere wethouder Sam Meerhoff (Heemstede) en 

raadsleden Renée Roodhuizen (Haarlem), Celmo Vidal 

Queta (Heemstede) en Sidney Visser (Haarlem) zullen klaar 

staan om je vragen te beantwoorden. Afsluitend is er een 

borrel waar je ook een-op-een kunt spreken met de 

raadsleden.  

 

Zondag 4 juni 15.30-17.00 uur: Boekenclub 

 Deze keer bespreken we “Sander en de brug” van 
Sander Schimmelpenninck. Voor meer info kun je 
contact opnemen met Diana Harkes  
d.harkes@kpnmail.nl  
Locatie: Clubhuis PvdA, Truus Oversteegenstraat 169 

 

 

 

 

100 jaar en 75 jaar lid van de PvdA 
 
Haarlem had in 2021 het hoogste aantal honderdjarigen van Nederland. Sinds enkele weken 
hebben we er weer 1 bij, en wel een hele belangrijke: Jan Reehorst. Hij was niet alleen 
PvdA gemeenteraadslid en wethouder in Rotterdam, lid van de Tweede Kamer maar ook 
burgemeester van Velsen en later Haarlem. Hij woont er nog steeds. Ik wilde hem graag 
persoonlijk feliciteren en namens de PvdA een bos rozen brengen.  
 

Jan Reehorst verloor op 5-jarige leeftijd zijn 
vader aan tbc en zijn moeder hertrouwde toen 
hij 11 jaar was met de melkbezorger. Zijn 
stiefvader was fervent PvdA’er, lid van de VARA 
en nam Jan mee naar politieke bijeenkomsten. 
Hij werd zelf op zijn 25e lid van de PvdA omdat 
de partij stond voor de “gelijkwaardigheid van de 
vrouw, homo en jood” en vocht voor een 
ouderdomspensioen. In Rotterdam hielp hij als 
wethouder financiën en kunstzaken mee aan de 
wederopbouw en nam culturele initiatieven zoals 

mailto:d.harkes@kpnmail.nl
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het Festival Poetry International. Ook richtte hij er een jeugdparlement op.  
Jan wilde graag dicht bij de burger staan en “bezig wilde zijn met de problemen van de 
mensen” Daarom vond hij burgemeester zijn het allermooiste vak en had hij niet de ambitie 
om minister te worden. 
 
Jan was altijd al een groot voorstander van een fusie van de linkse partijen, “maar Joop den 
Uyl vond dit maar niks”. Jan hoopt dat het nu niet bij de samenwerking met GL blijft maar dat 
ook andere progressieve partijen aansluiten.  
Hij waardeert dat zoveel mensen hem nu feliciteren met zijn 100e verjaardag, “vroeger ging ik 
bij de 100-jarigen op bezoek en nu komen ze bij mij”.  
Vlak voor mijn vertrek vraagt Jan (die niet meer zo goed ziet) me een brief voor te lezen die 
net is bezorgd. Het blijkt de felicitatie van burgemeester Aboutaleb van Rotterdam te zijn die 
uitvoerig ingaat op de grote bijdrage van Jan voor de stad Rotterdam.  
Eerdaags stap ik weer op de fiets om Jan het speldje voor 75-jarig lidmaatschap van de 
PvdA te brengen. Mooi dat er mensen zijn die de partij zo lang trouw blijven. 
 
André Broekmans 
 

 

Uitslag Waterschapsverkiezingen 
Hoogheemraadschap van Rijnland 
 

Het heeft even geduurd voor de 
uitslag van de 
waterschapsverkiezingen 
bekend kon worden gemaakt. 
De Provinciale Staten waren 
eerst aan de beurt en die 
hadden tot wanhoop van de 
tellers, hele grote formulieren. 
Maar de 23ste was er de 
definitieve uitslag voor de 
waterschappen. Ook bij deze 
verkiezingen heeft, zoals jullie al 
in het nieuws zullen hebben 

gezien, de BBB fors gewonnen. In het landelijk beeld zijn wij als PvdA redelijk stabiel 
gebleven. In het Hoogheemraadschap van Rijnland hebben we er echter een zetel bij 
gekregen en zijn we van drie naar vier gegaan. Water Natuurlijk waar GroenLinks, D66 en 
Volt in samenwerken is stabiel gebleven. 
In Haarlem zijn we bij de verkiezingen voor Rijnland verreweg de grootste geworden met 
14534 stemmen. Met Water Natuurlijk op de tweede plaats met 10760 stemmen. Een groot 
verschil met de verkiezingen voor de Provinciale Staten waar in Haarlem GroenLinks de 
grootste is geworden met alleen nauwelijks minder stemmen (10751) dan in het 
samenwerkingsverband Water Natuurlijk. De samenwerking met D66 en Volt pakt voor 
GroenLinks blijkbaar toch niet zo goed uit. Misschien omdat de kiezer GroenLinks niet kan 
vinden op het stemformulier of omdat de wat beter ingevoerde potentiële kiezer van 
GroenLinks die samenwerking niet zo ziet zitten. De PvdA was bij de verkiezingen voor de 
Provinciale Staten in Haarlem de tweede met 9042 stemmen. In Heemstede, Bloemendaal 
en Zandvoort zien we vergelijkbare patronen. De PvdA heeft bij de verkiezingen voor 
Rijnland een veel betere uitslag dan bij de verkiezingen voor de Provinciale Staten. Het 
samenwerkingsverband WN met daarin GroenLinks scoort juist steeds relatief laag.  
In onze afdeling hebben we dus goed gescoord voor de verkiezingen voor het 
Hoogheemraadschap van Rijnland. Daar spelen ongetwijfeld vele factoren een rol. Maar 
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Haarlem Delftwijk 

zeker ook de inzet van de afdeling. En misschien is ook van belang geweest dat we met drie 
personen (Pepijn Lewis, Jan Willem van Os en ikzelf) goed – voor zover dat bij dit soort 
verkiezingen kan - zichtbaar zijn geweest in de campagne.  
Na al dit positieve nieuws toch ook een persoonlijke domper. Hoewel ik op plaats vier stond 
en we vier zetels hebben gehaald, ben ik niet gekozen tot lid van het bestuur van Rijnland. 
Nummer 5, Katja van Rooten had meer stemmen. Dat was even slikken, want als je meedoet 
wil je toch wel winnen. Met de 24 jarige Katja gaat echter de gemiddelde leeftijd van het 
bestuur direct een stuk naar beneden. Dat heeft ook wel wat. Ze heeft met steun van de JS 
een goede campagne gevoerd en relatief veel stemmen geoogst in het hele gebied van 
Rijnland. In de komende periode zal ik actief bij het Hoogheemraadschap betrokken blijven. 
Ik word commissielid en ga meedraaien in de fractie. Dat vind ik leuk, maar ik voel het ook 
als een verplichting tegenover de bijna 5000 kiezers die bij deze verkiezingen mij hun stem 
hebben gegeven. Daarvan waren er heel veel uit Haarlem, Heemstede, Bloemendaal en 
Zandvoort, die ik ook via deze weg graag nog wil bedanken voor hun steun en vertrouwen. 
Tot slot. Met deze uitslag zitten er geen PvdA-ers uit Noord Holland in het bestuur van het 
Hoogheemraadschap. We hoeven daar geen drama van te maken, we zijn allemaal lid van 
dezelfde partij. Maar het is toch wel jammer en het lijkt mij een aandachtspunt bij de 
samenstelling van de lijst voor de verkiezingen over vier jaar. 
 
Jan de Ridder. 
 

  

 

Foto-impressie van de laatste campagneweken,  
ook met GroenLinks de wijken in 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

Heemstede 

Haarlem Bomenbuurt Haarlem Molenwijk 
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Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 

promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

